
KS-BOR.0003.80.2019 

 

INTERPELACJA: 

Data wpływu: 5.11.2019 

 

„Zgłaszam na XII Sesję Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

interpelację w sprawie przedłużającego się procesu inwestycyjnego budowy 

nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 512 wraz z budową przeprawy 

mostowej na rzece Łynie w miejscowości Bartoszyce. 

11 czerwca 2019 r. w Bartoszycach podpisano umowę w ramach Programu 

Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020 dofinansowującą 

przedmiotowy projekt. W budowie mostu partycypować miało miasto Bartoszyce 

oraz powiat bartoszycki. Wkład pierwszego z tych samorządów wynosił ok. 16 

mln zł (rozłożonych na cztery lata), drugi zadeklarował 4 mln zł. Resztę środków 

potrzebnych do wkładu własnego miał wyłożyć inwestor, czyli samorząd 

województwa. Pierwotnie otwarcie ofert, w ogłoszonym przetargu na wykonanie 

tej inwestycji, miało nastąpić 5 września 2019 r. Ostatecznie, w wyniku 

przedłużającej się procedury, otwarcie ofert odbyło się dopiero 22 października 

2019 r. w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. Oferty złożyły cztery 

firmy (w tym jedno konsorcjum). ZDW zamierzał przeznaczyć na budowę 

39.896.544 zł, podczas gdy najtańsza oferta, złożona przez konsorcjum firm Most 

sp. z o.o. - Lider w skład którego wchodzi firma z Sopotu oraz Lidzbarka 

Warmińskiego, jest od tej kwoty wyższa o 2,6 miliona zł i opiewa na łączną 

wartość 42.569.132,32 zł. Następne to kolejno: oferta firmy Strabag z Pruszkowa 

- 44.718.742.21 zł, firmy Polbud-Pomorze z Łącka - 45.192.316,81 zł i firmy NDI 

z Sopotu - 51.593.453,79 zł. 

Zgodnie z odpowiedzią Pana Marszałka z dnia 10 kwietnia 2019 r. 

(GM.0003.3.2019) na moją interpelację w przedmiotowej sprawie, realizacja 

robót budowlanych planowana była na okres od IV kwartału 2019 r. do II 

kwartału 2022 r. W obecnej sytuacji wskazany termin jest już nieaktualny. 

Szanowny Panie Marszałku, w związku z powyższym interesują mnie następujące 

kwestie: 

 czy zabezpieczone są środki na realizację przedmiotowego projektu? 

  jakie są źródła sfinansowania całej inwestycji? 

  jaki jest harmonogram realizacji przedmiotowego projektu? 

Proszę o odpowiedź na piśmie”.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Marcin Kazimierczuk 


